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1. Steen [51] blev valgt til dirigent, og erklærede generalforsamlingen for rettidigt og lovligt indkaldt. 

2. Formand Nikolaj [41] aflagde beretning. Formanden redegjorde for: Vedligeholdelse af grønne 

områder, larmende knallerter på stierne, hastighedsdæmpende foranstaltninger på Kobækvej, 

asfaltbelægningens tilstand. Opdager man mørklagte lampen kan man henvende sig til Thomas [17] 

eller formanden. Foreningen har fået MobilePay, hvor man fremover kan indbetale kontingent – 

nummeret er 83136. Beretningen blev godkendt. 

3. Claus [21] fremlagde det reviderede regnskab for kassereren. Regnskabet blev godkendt. 

4. Nikolaj [41] gjorde rede for foreningens budget for 2018. Ifølge det fremlagte budget fastholdes 

kontingentet på kr. 2.000 pr. år pr. parcel for 1-59. De lige husnumre påregnes at betale kr. 1.000. 

Generalforsamlingen godkender budgettet, men indstiller til bestyrelsen at reducere opsparingen 

på vejkontoen fremover. 

5. Der er ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 

6. Valg til bestyrelsen. Birgitte [17] genopstiller og er genvalgt. 

7. Valg af suppleant. Sussi [43] er nyvalgt. 

8. Valg af revisor. Revisoren Jytte [55] er genvalgt. Anne [35] er valgt til revisorsuppleant. 

9. Friedriech [27] orienterede om vedligeholdelse af dele af arealer mod Kobækvej. Det foreslås 

bestyrelsen at overveje planlægning af arealer mod Kobækvej. 

Formanden omtalte kort nabohøringer i forbindelse med tilbygninger. 

Steen [51] orienterede om, at han er valgt til repræsentantskabet i SEAS/NVE. Har man 

betragtninger eller input er man mere end velkommen til at kontakte Steen. Eksempelvis kan man 

overveje fibernet fra Fibia. Steen arbejder videre med undersøgelser i forhold til priser og vilkår. 


